

31st January, 2019

٣١ يناير ٢٠١٩ م

Dear Client,

عزيزنا العميل،

On behalf of all of Khaleeji Commercial Bank's management and staff, I am honored to take this opportunity to greet you on the occasion of the New Year 2019, May Allah the Almighty bless it with success and merry times for you and your respected family members.

بالأصالة عن نفسي وبالنيابة عن الإدارة التنفيذية وجميع منتسبي المصرف الخليجي التجاري، أتشرف بأن أنتهز هذه الفرصة بأن أهنتكم بالعام الجديد ٢٠١٩ م، داعياً الله العليّ القدير بأن يجعله عاماً مليئاً بالنجاح والأفراح لكم ولجميع أفراد عائلتكم الكريمة.

Khaleeji Commercial Bank is in constant pursuit to improve its innovative products and services to meet your banking needs and requirements, in line with our top priorities to satisfy our valued clients whom we are proud to serve.

وبعد، فإننا في المصرف الخليجي التجاري نسعى على الدوام نحو تحسين منتجاتنا المبتكرة وخدماتنا المصممة للوفاء بالتزاماتنا بتلبية إحتياجاتكم المصرفية وذلك في إطار ما يوليه المصرف من إهتمام وحرص تام على رضى العملاء الذين نعتر ونفخر بخدمتهم على الدوام.

In this context, we are pleased to bring to your kind attention that we have increased our monthly cash prizes for "Al Waffer" account to be an amount of **BD 50,000 cash**, the highest minimum winnings in the Kingdom of Bahrain. Among them are two special prizes, the first will be **BD 100,000 cash** prize to be awarded in June 2019, and the second will be **BD 200,000 cash** prize to be awarded in December 2019. This comes within our keenness to make this year's edition of the prizes exceptional and more valued for investors in "Al Waffer" account.

وفي هذا السياق فإنه يسعدنا إعلامكم بأننا قد قمنا بزيادة قيمة الجوائز الشهرية لنسخة هذا العام من حساب "الوافر" لتكون **٥٠,٠٠٠ دينار بحريني نقداً**، مما يجعلها أكبر الجوائز الشهرية من حيث القيمة بمملكة البحرين. فيما ستكون هناك جائزتان مميزتان، الأولى في يونيو وهي **١٠٠,٠٠٠ دينار بحريني نقداً**، والثانية في ديسمبر وبلغ قيمتها **٢٠٠,٠٠٠ دينار بحريني نقداً**، ويأتي ذلك حرصاً منا على أن تكون نسخة هذا العام إستثنائية وأكثر قيمة لمستثمري حساب "الوافر"

On the other hand, it has been decided to make substantial changes to "Al Waffer's" account system in order to encourage our valued customers to increase their investments in the account, as well as their chances of winning. The minimum investment limit will be increased to be an amount of BD 500 to qualify for monthly draws, while entry points are calculated as multiples of BD 25 per account.

وفي المقابل، فإنه قد تقرر إجراء تعديلات جوهرية على النظام الأساسي لحساب "الوافر" بهدف تشجيع العملاء الكرام على زيادة إستثماراتهم في الحساب ومضاعفة فرص الفوز، حيث سيتم رفع سقف الحد الأدنى للإستثمار في الحساب إلى ٥٠٠ دينار بحريني للتأهل للدخول في السحوبات الشهرية، حيث تحتسب نقاط الدخول في السحوبات الشهرية على مضاعفات ٢٥ دينار بحريني.

I'm therefore honored to invite you to increase your investments in "Al Waffer" account through the "E-Dinar" service, or by visiting one of our branches located in different parts of the Kingdom to multiply your chances of winning 2019's grand prizes of "Al Waffer" account. For more information or any clarifications on the terms mentioned in this letter, please contact our call center on 17 540054.

Lastly, I would like to express our sincere appreciation for selecting Khaleeji Commercial Bank for your banking transactions.

Yours Sincerely,,

Mazen Salman Sater
Assistant General Manager
Retail Banking
Khaleeji Commercial Bank B.S.C

وعليه نتشرف بدعوتكم لزيادة إستثماراتكم في حساب "الوافر" من خلال خدمة "E-Dinar" أو عبر زيارة فروعنا المنتشرة في جميع مناطق المملكة، وذلك لمضاعفة فرصكم للفوز بجوائزنا الكبرى لحساب "الوافر" هذا العام وللمزيد من المعلومات أو الاستفسارات بشأن البنود الواردة في هذا الخطاب يرجى التواصل مع مركز الاتصالات على هاتف رقم ١٧٥٤٠٠٥٤ .

وفي الختام، لايسعني إلا أن أعرب عن إمتنانا وتقديرنا على إختياركم للمصرف الخليجي التجاري لمعاملاتكم المصرفية.

وتفضلوا بقبول وافر التحيات،،

مازن سلمان ساتر
مساعد المدير العام
الخدمات المصرفية للأفراد
المصرف الخليجي التجاري ش.م.ب